
 

 

 

Naar aanleiding van het krantenartikel van 26 januari jl.  in het AD met de Titel: ‘ Zo ervaren 

mensen uit een van de armste wijken van Nederland de Lockdown: “ Het vriest 

binnen’’ , heeft de PvdA SV de volgende technische vragen:  

 

1.A. Heeft het college in beeld hoeveel huishoudens in Stichtse Vecht met energiearmoede 
te kampen hebben? 

1.B. Zo nee, kan hiervan een schatting gegeven worden? 

2.A. Wanneer huishoudens als gevolg van de energierekening niet in hun noodzakelijk 
levensonderhoud kunnen voorzien, kunnen zij dan een beroep doen op de bijzondere 
bijstand?  

2.B. Zo ja, aan welke voorwaarden / criteria moeten aanvragers voldoen om in aanmerking 
te komen? 

3.A. Hoeveel huishoudens hebben een beroep gedaan op de bijzonder bijstand vorig jaar als 
gevolg van te hoge energiekosten en hoeveel van die huishoudens hebben een aanvraag 
toegekend gekregen?  

3.B. Op welke gronden is een toewijzing toegekend of afgewezen? 

4.A. Heeft de gemeente Stichtse Vecht een energiearmoedebeleid en een actieplan?  

4.B. Zo nee, waarom niet ? 

5.A. Vormt energiearmoedebestrijding reeds een onderdeel van de reguliere 
dienstverlening?  

5.B. Zo ja, op welke wijze krijgt deze invulling?  

5.C. Welke concrete stappen zijn reeds gezet ter bestrijding van energiearmoede? 
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